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Referat skolebestyrelsesmøde 13-08-2024 kl. 19.00-21.00 

Mødeleder: Katrine 

Referent: Laila 

Afbud:  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3. Nyt fra elevrådet 

Elevrådet er ikke valgt endnu. Processen er sat igang 

4. Skolepolitiske emner 

a. Rammesætning af arbejdet i skolebestyrelsen 

Rammer for skolebestyrelsen er beskrevet i håndbogen. Skolebestyrelsen laver 

principper for skolen og for arbejdet på skolen. Bestyrelsen fører tilsyn. Bestyrelsen 

kan også kontakte politikerne vedr. relevante emner. John er ansvarlig for den daglige 

drift og tager de konkrete beslutninger der vedr. elever og personale.  

b. Gennemgang 

i. Styrelsesvedtægter for Thisted Kommunes Skolevæsen 

Et opslagsværk den danner en ramme for skoles drift. Relevante emner i 

opslagsværket er bl.a.  rammer for indskrivning og optagelse af elever, 

ressourcetildeling og læseplan. Beskrivelse af hvilke beføjelser man har i 

skolebestyrelsen. 

ii. Forretningsordenen 

Ift. forretningsordenen er der lavet om på rækkefølgen af punkter. Den 

aktuelle dagsorden tilføjes. OBS på punkt 5 årsberetningen! 

iii. Skolebestyrelses årshjul 

iv. Skolens ordensreglement 

Er tilgængelig på skolens hjemmeside.  

Gennemgået med følgende rettelser: 

Pkt. 2 rettes: ”Evt. ødelæggelser/bortkomne ting kan kræves erstattet” – rettes 

til: ”Skolen kan kræve ødelagte/bortkomne ting erstattet” og gøres til et 

selvstændigt punkt.  

Pkt. 7 rettes til: Alle skolens elever skal som udgangspunkt være ude i 

frikvartererne. Resten af punktet slettes. 

v. Skolens antimobbestrategi 

Følgende punkt slettes: Fast ugedag hvor eleverne leger i faste frikvarters-

steder kun med elever fra egen klasse.  

Dato for hvornår antimobbestrategien er godkendt tilføjes. 

Revideres i 2025 

vi. Skolens værdiregelsæt 

Luftballon definerer Sennels skoles værdiregelsæt. I år præsenterer 

forvaltningen ”Din Skole”, hvor man vil brande fælles værdier for kommunes 

skoler.  

5. Revidering af skolebestyrelsens mødeplan 
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Mødet 18/9 ændres til 16/9 

6. Fordeling af kontaktpersoner til klasserne 

Rettelse til fordeling i referat fra sidste møde: Lotte bliver kontaktperson i 4. klasse. 

Mai deltager i 0. klasses forældremøde. 

7. Drøftelse af skolebestyrelsens opgave på klasseforældremøder herunder bestyrelsens 

årsberetning 

Oplæg ved Kathrine og Mai der har udarbejdet forslag til slides med kommentarer. Antal 

besvarelser skal tilføjes. Efter John har fortalt om skolens børnesyn og pædagogiske tilgang 

er der oplæg til forældredrøftelse. Forældre inddeles i grupper á ca. 4 forældre og inputs 

noteres på post it. Drøftelsen skal tage 7 minutter. Grupperne læser deres svar op i.  

1. til 3. klasse drøfter både skoledelen og SFO. 4. til 6. klasse drøfter skoledelen. 

8. Overordnet gennemgang af skolens principper  

De aktive principper ligger på skolens hjemmeside  

• Brug af elektroniske devices 

• Klasseforældreråd 

• Underretning af hjemmene 

• Trafikpolitik 

I proces 

• Elevrådsarbejde (det nye elevråd inddrages) 

Der er 5 principper, der ikke er arbejdet med endnu. 

9. Konstituering 

Formand: Katrine Bojesen 

Næstformand: Anette Høilund-Christensen 

Opfordring til at man deltager i Dialogmøder med forvaltninger. 

10. Orientering fra skoleleder v/ John 

Nye elever i 0., 2, og 5 klasser. I alt 4 nye børn 

Et barn i 0. klasse er flyttet fra distriktet.  

2 børn er visiteret til andre skoletilbud.  

Der er blevet ansat en ny lærer i en fast stilling. 

Der er kommet ny rengøring som er overflyttet fra Vestervig.  

Det nye lokale er taget i brug af 6. klasse.  

Der er sat nye garderober op i biblioteksområdet til 4. klasse.  

Biblioteksområdet er blevet flyttet mere ud i fællesområdet.  

11. Nyt fra SFO 

Der er snart samtaler vedr. ny pædagogstilling. Pt. Vikarieres af tidligere ansat.  

Der er ansat ny vikar i SFO, som også er lærervikar.  

Der er tilmeldt knap 100 børn i SFO. Planen med forenings SFO er i gang – der er ”gå til hest” 

på programmet og senere arbejdes der på et basketballforløb. 

Der er ny PAU studerende som primært er i SFO og i 1. klasse.  

12. Orientering fra formanden v/Katrine 

Intet nyt 

13. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøder v/Annette 

Intet nyt – mest praktiske ting 

14. Evt. 

Pkt. til næste møde:  
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• Årsberetning. 

• Principper, der ikke er arbejdet med endnu, vedhæftes næste dagsorden. 

• Ift. deltagelse i ansættelser, svarer man i den tråd John har sendt ud, så alle kan se, om 

der er en som deltager.  

 

 

 

_____________________________________ ______________________________________ 

Katrine Okholm Bojesen  Anette Høilund-Christensen 

 

 

_____________________________________ ______________________________________ 

Kristine Holm Kær  Lotte Lundorf 

 

 

_____________________________________ _______________________________________ 

Mai Fredsø   Sara Jørgensen Mærkedahl 

 

 

_____________________________________ ________________________________________ 

Mia Stærkjær   Laila Kristensen 

 

 

______________________________________   

Annette Hald Andersen    


